
            Zápis z jednání Školské rady ZŠ Kobylí 

č. 1/01/2022 

Datum:   24. 10. 2018 v 18:00 hodin 

Místo konání:  sborovna ZŠ Kobylí 

Přítomni:  Petr Horáček, Jana Lovečková, Alena Hochová, Marie Ondrušová, 

Pavlína Mikulicová, Alece Vajbarová, Ludmila Varmužová, Jana 

Šebestová, Eva Kulíšková  

Hosté:   Vlastimil Janda, ředitel školy  

Program:   1. Zahájení 

2. Schválení programu, jmenování zapisovatele 

3. Volba předsedy školské rady 
4. Schválení Jednacího řádu (v příloze) 

5. Schválení výroční zprávy ředitele školy o hospodaření školy v roce 

2021 

6. Informace o činnosti školské rady 

7. Různé 

8. Závěr 

Průběh jednání: 

Ad 1) Ředitel školy V. Janda zahájil jednání nově zvolené školské rady, představil všechny 

přítomné a seznámil je s programem. Z rozhodnutí Rady Obce Kobylí byl počet členů 

školské rady stanoven na 9. Z tohoto počtu 1/3 jmenuje zřizovatel školy, 1/3 volí zákonní 

zástupci nezletilých žáků, 1/3 volí pedagogičtí pracovníci školy. 

 

Ad 2) Školská rada schválila předložený program jednání bez připomínek,  zapisovatelem 

byl jmenován Petr Horáček. 
UŠR01/01/2022 – Školská rada schválila program jednání školské rady. 

Ad 3) Petr Horáček navrhl Janu Lovečkovou jako kandidáta na předsedu školské rady. 

Protože další návrh nepadl, hlasovalo se o Janě Lovečkové. Ve veřejné volbě předsedy byla 

jednohlasně zvolena Jana Lovečková. 
UŠR02/01/2022 – Školská rada zvolila Janu Lovečkovou předsedou školské rady. 

Ad 4)  Jednací řád byl vytvořen dle metodických pokynů z ministerstva školství. Všichni 

členové odsouhlasili předložený jednací řád. 
UŠR03/01/2022 – Školská rada schválila jednací řád školské rady. 

Ad 5)  V. Janda předložil ke schválení Výroční zprávu o hospodaření školy v roce 2022. 

Po krátké diskusi byla Výroční zpráva schválena. 

UŠR04/01/2022 – Školská rada schválila Výroční zprávu ředitele školy o 

hospodaření školy v roce 2022. 



 

Ad 6)  V. Janda informoval nové členy školské rady o činnosti minulých školských rad. 

Školská rada přináší podněty a připomínky od rodičů, kteří můžou ovlivnit chod školy. 

Školská rada se schází minimálně 2x ročně, případně vždy když schvaluje změnu ve 

školském vzdělávacím programu nebo školním řádu.  

 

Ad 7) Různé   

a) Ředitel školy V. Janda všechny informoval o chystaných změnách v novém školním 

roce. Nově nastoupí učitelka 2. stupně Ivana Slámová. 

b)  Jana Šebestová se zeptala na informace pro budoucí žáky 6. třídy – budou jim předány 

ještě v červnu, tak aby se mohli během prázdnin nachystat. 

c) M. Ondrušová vznesla dotaz, zda se bude pokračovat v organizaci zájezdů do zahraničí. 

V. Janda: Jakmile to umožní epidemiologická situace, zmizí nebezpečí vysokých storno 

poplatků při zrušení zájezdů, budeme o tom uvažovat. Poznávací zájezd do Vídně se již 

konal. 

e) V. Janda informoval o stavebních pracích během prázdnin a také o výrazném zvýšení 

cen energií, bude nutné požádat zřizovatele o navýšení příspěvku. 

Ad 8)  Předsedkyně školské rady J. Lovečková vznesla dotaz na všechny přítomné, zda má 

někdo ještě nějaké připomínky, a protože se nikdo nepřihlásil o slovo, ukončila zasedání. 

Přílohy: 

prezenční listina 

jednací řád 

Zpráva o hospodaření školy 

 

 

 

 

zapsal Petr Horáček ověřila Jana Lovečková 

předseda školské rady 


